

Title (en)
VERIFICATION SYSTEM PROVIDING FOR THE INVOLABILITY OF SIGNED DOCUMENTS.

Title (de)
ERKENNUNGSVERFAHREN ZUR VERHINDERUNG DES MISSBRAUCHS VON UNTERSCHRIEBENEN DOKUMENTEN.

Title (fr)
SYSTEME DE VERIFICATION ASSURANT L'INVOLABILITE DE DOCUMENTS SIGNES.

Publication
EP 0112818 A1 19840711 (FR)

Application
EP 82901912 A 19820628

Priority
EP 8200138 W 19820628

Abstract (en)
[origin: WO8400229A1] The bank marks on the cheks or travellers, with a numbering-codifying machine, the number of the genuine identity document of the acquirer, and the nature of such document: P = passport or C = identity card, and the country where it has been issued (according to a simple code which will be printed on a facsimile of the check or traveller and attached to the check book (1)). For the credit cards, such data will be marked when issuing the card and with a printing similar to that of other information born by the document. This change complicates to extremes the work of defrauders. The code of countries corresponds to their alphabetic order number: OO1 Abu Dhabi, 048 France, 151 Zambia...

Abstract (fr)
Avec un numéroteur-codificateur la banque marque sur les chèques ou voyageurs le numéro de la pièce d'identité authentique de l'acquéreur, la nature de cette pièce: P = passeport ou C + carte d'identité, et le pays où elle a été émise (selon un code simple qui sera imprimé sur un facsimilé du chèque ou voyageur et joint au carnet de chèques (1)). Pour les cartes de crédit, ces données seront marquées lors de l'émission de la carte et avec une impression semblable à celle des autres informations portées sur le document. Ce changement complique à l'extrême le travail du fraudeur. Le code des pays correspond à leur numéro d'ordre alphabétique: 001 Abu Dhabi, 048 France, 151 Zambie...

IPC 1-7
G07F 7/08; **G07C 9/00**

IPC 8 full level
G07C 9/00 (2006.01); **G07F 7/08** (2006.01); **G07F 7/12** (2006.01)

CPC (source: EP)
G07C 9/20 (2020.01); **G07F 7/08** (2013.01); **G07F 7/086** (2013.01); **G07F 7/12** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8400229 A1 19840119; AU 8586882 A 19840126; EP 0112818 A1 19840711

DOCDB simple family (application)
EP 8200138 W 19820628; AU 8586882 A 19820628; EP 82901912 A 19820628